
HALA PRO VÝKRM KUŘAT
FATTENING STABLE FOR BROILERS CHICKENS
ПТИЦЕФЕРМЫ - ОТКОРМ ЦЫПЛЯТ-БРОЙЛЕРОВ 
 

Novostavba haly pro výkrm brojlerových kuřat o rozměrech 90 x 19 m s kapacitou 35 000 ks kuřat. Na hale je systém tzv.  
kombi-tunelové ventilace s plastovými voštinami a s novým typem štítových ventilátorů, které jsou vyrobeny z odolných 
materiálů. Řízení klimatu, produkce a vzdálené správy je od �rmy SKOV. Topení je řešeno topidly BH 100 na LPG s přívodem 
vzduchu a odvodem spalin. Systém krmení a napájení je značky Landmeco. Jsou zde sklolaminátové zásobníky krmiv vč. 
tenzometrů a váhového modulu s displejem.

Newly built fattening stables for broiler chickens. The dimensions of the stable are 90 x 19 m with a capacity of 35 000 pieces. The stable is 
equipped with a combi-tunnel ventilation systém with plastic honeycombs and a new type of shield fan. Climate management, production 
and remote management is from . The heating is provided by the Liqui�ed Petroleum Gas heater with air inlet and exhaust. The feeding SKOV
system and the water supply are Landmeco systems. There are �berglass feeders incl. strain gauges and weighing module with display.  

Новостройка откормочного цеха для цыплят-бройлеров на 35 000 цыплят. Размеры цеха: 90 x 19 м. Цех оснащен системой т.н. 
комбитуннельной вентиляции с пластиковыми воздухозаборниками и новым типом торцевых вентиляторов Управление климатом, .  
производством и удаленное администрирование от фирмы Отопление решено с помощью отопителя , работающего наSKOV. BH 100  
сжиженном нефтяном газе,   с функцией подачи воздуха и отведения продуктов сгорания. Система кормления и поения марки 
Landmeco. Корма хранятся в бункерах из стеклопластика, оснащенных тензометрами и весовым модулем с дисплеем.  
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stěnové přívodní klapky

misková krmítka KICK-OFF 330°

štítové ventilátory  voštinový systém chlazení

miskové napáječky s nerezovými niplyelektricky zvedané linky krmení a napájení

LED osvětlení kontrolního krmítka

systém řízení klimatu s využitím vzdálené správy
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